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 INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU

POPLATKY
Připomínáme,  že splatnost úhrady  za odvoz komunálního odpadu a poplatku 
za psy je do 31. března 2016.

UZAVŘENÍ ÚŘADU
Upozorňujeme občany, že  z důvodu  přestěhování  do nového sídla bude 
22.2 - 29.2. úřad uzavřen.  Od 1.3. 2016 jsou úřední hodiny pro veřejnost
Pondělí  8:00 – 12:00  13:00 – 17:00
Středa  8:00 – 12:00 13:00 – 17:00
Čtvrtek  8:00 – 12:00  13:00 – 15:00
Podatelna otevřena v úřední dny ,  v úterý  8 - 15 hodin a v pátek do 8-13 hodin  
(výjimkou polední přestávky).

FOTOGRAFIE A HISTORICKÉ SNÍMKY DALOVIC
Máte pěkné fotografi e Dalovic? Nebo vlastníte zajímavé historické snímky? 
Podělte se o ně s ostatními. Vaše fotografi e mohou oboha� t webovou prezentaci 
obce nebo je využijeme při tvorbě propagačních materiálů, případně jako výzdobu 
nového Společenského objektu. Se svými snímky se můžete představit i na � tulní 
straně Dalovických listů. Autora samozřejmě uvedeme. Fotografi e lze zasílat 
na e-mail: starosta@ou-dalovice.cz. Historické snímky si s dovolením zapůjčíme, 
naskenujeme a v pořádku vrá� me.

STRATEGICKÝ PLÁN ROZVOJE OBCE DALOVICE
Jak jsme informovali v minulém čísle, zpracovává se nyní důležitý dokument, 
jehož cílem je formovat kam by se obec měla rozvíjet, jaké projekty na její rozvoj 
je třeba naplánovat a z čeho je fi nancovat. V rámci zpracování bylo také provedeno 
dotazníkové šetření mezi občany. Bohužel návratnost dotazníků nebyla velká. 
Nicméně dostaly se k nám myšlenky a nápady nové, ale i ty o jejichž zapracování 
jsme již uvažovali. Některé z vašich připomínek jsou však v morálním kreditu 
a způsobu uvažování každého z nás. Jako například neprůjezdnost silnic z důvodu 
bezohledného parkování, venčení psů v zámeckém parku, či již tolikrát opakované 
uklízení si po svých psech.
Dovolujeme si vás � mto pozvat na veřejné projednání rozvojového dokumentu 
obce, kde budou prezentovány výsledky dotazníkového šetření a konzultovány 
záměry obce do roku 2020. Bude se konat před zasedáním zastupitelstva 29. února 
od 17 hodin ve Společenském objektu.

starosta
Zvýraznění



UPOZORNĚNÍ NA NESPRÁVNÉ PARKOVÁNÍ
Ačkoliv neustále upozorňujeme na nesprávné parkování, znovu máme s�žnos� 
z ulic Zámecká, Borská, Dolní, U Kostela, Všeborovická. atd. Vzhledem k tomu, 
že majitel vozu již porušuje Zákon č. 361/2000 Sb. o provozu na pozemních 
komunikacích nelze zde ve spolupráci s dopravní policií ještě  umís�t značky 
zákazu stání. (dle zák. musí zůstat volných 6m pro 2 jízdní pruhy, řidič nesmí stát 
v nepřehledné zatáčce nebo její blízkos�, parkování 5m před hranicí křižovatky není 
dovoleno).  Pokud budou řidiči svá vozidla parkovat na těchto místech a bránit tak 
plynulému provozu, není obec příslušná tuto situaci řešit. Jedná se  dlouhodobý 
problém obce v souvislos� s narůstající dopravou. Bohužel  řada majitelů vozů 
prostory k zaparkování, často i garáž, na svých pozemcích má a přesto parkuje 
�mto zakázaným způsobem na obecních komunikacích. Vlastníte-li vůz, měli byste 
mít i místo na jeho zaparkování.
Ve staré zástavbě je tento problém jen těžko řešitelný. Parkovací místa lze navýšit  
zjednosměrněním komunikace. Což v některých místech nelze. Pro ulici Borská 
je pak zpracován projekt, jehož záměrem je zvýšit zde bezpečnost. Měla by 
vzniknout nová parkovací místa.  Realizaci předpokládáme nejdříve v roce 2017 
a to v závislos� na financích. Naskýtá se možnost dotace z EU. 
Vyzýváme tedy nespokojené uživatele komunikací, aby se v daný okamžik, kdy jsou 
svědky porušování zákona,  okamžitě obrá�li na dopravní policii České republiky 
a bránili se �mto způsobem pro� bezohlednému chování druhých. K tomuto 
dodáváme myšlenku, kterou jeden z občanů uvedl v dotazníku, a se kterou nelze 
než ztotožnit: „Sám vlastním byt v lázeňském území Karlových Varů a nemám 
opravdu možnost si zaparkovat své vozidlo před svým domem, jelikož k tomu není 
ulice přizpůsobena a racionálně uvažujícího člověka to ani nenapadne. To samé by 
si měli uvědomit obyvatelé a návštěvníci ulice Borská a Průběžná.“ 

DALOVICE SOUTĚŽÍ O ZLATÝ ERB
Obec se přihlásila do soutěže o nejlepší 
webové stránky měst a obcí. Cílem 
soutěže je podpořit modernizaci místní 
a regionální veřejné správy  využi�m 
internetu a ostatních elektronických 
médií. O zvláštní cenu – nejlepší 
turis�ckou prezentaci soutěžíme 
s webem Naučné stezky Dalovice. 
Podpořte stránky obce v hlasování, 
odkaz naleznete na úvodní straně 
www.ou-dalovice.cz, hlasuje se do 
22.2.2016.
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ČLÁNEK O HISTORII VŠEBOROVIC A VYSOKÉ
Stejně jako o Dalovicích, vydaly  Karlovarské radniční listy samostatný článek 
o Všeborovicích  a Vysoké. V rámci cyklu o okolních obcích, které byly po roce 1975 
městkou čás� Karlových Varů, je zde popisována historie těchto čás� naší obce. 
Článek je umístěn na webových stránkách obce pod záložkou historie (Informace 
o obci.) Pro zájemce jsou také k dispozici čísla na OÚ.

KOTLÍKOVÉ DOTACE
Všem zájemcům o “Kotlíkovou dotaci” nabízí Karlovarský kraj osobní, telefonické 
či e-mailové konzultace k pravidlům dotačního programu na výměnu zdrojů tepla, 
také ke konkrétním případům výměn. V případě zájmu o osobní konzultaci se  
doporučuje dohodnout termín telefonicky.   
V současnos� Karlovarský kraj nepřijímá žádné žádos� o dotace fyzických osob 
na výměnu stávajících kotlů na pevná paliva! Příjem žádos� bude spuštěn po 
schválení krajského projektu na MŽP a následném vyhlášení výzvy pro  žadatele 
– vlastníky rodinných domů.
Cílem projektu bude snížení emisí z lokálního vytápění domácnos� v Karlovarském 
kraji prostřednictvím výměny stávajících kotlů na pevná paliva za nové ekologické 
zdroje vytápění. Instalace nového zdroje vytápění může být spojena také s instalací 
solárně termických soustav pro přitápění nebo přípravu teplé vody a tzv. „mikro“ 
energe�ckými opatřeními.  Celkově je v novém programovacím období na první 
dva roky k dispozici na výměnu kotlů pro Karlovarský kraj 63 mil Kč. Předpokládaný 
termín vyhlášení první výzvy pro obyvatele Karlovarského kraje je na začátku 
roku 2016, přičemž výše podpory na jeden dílčí projekt se bude pohybovat mezi 
70–85 % dle typu pořizovaného zdroje a dle jeho umístění. Zbylých 15–30 % bude 
spolufinancováno prostředky žadatele.  Základní informace  a podmínky naleznete 
na stránkách kraje  www.kr-karlovarsky.cz pod záložkou Dotace. 

Kontakty na pracovníky :
Šárka Ištvánová, tel: 354 222 464, email: sarka.istvanova@kr-karlovarsky.cz
Petra Kroupová, tel: 354 222 376, email: petra.kroupova@kr-karlovarsky.cz
Jitka Lapešová, tel: 354 222 414, email: jitka.lapesova@kr-karlovarsky.cz 
Jaroslava Slavíková, tel: 354 222 132, email: jaroslava.slavikova@kr-karlovarsky.cz
Petr Stoklasa, tel: 354 222 511, email: petr.stoklasa@kr-karlovarsky.cz
Mar�n Ševic, tel: 354 222 455, email mar�n.sevic@kr-karlovarsky.cz 
Linda Zábrahová, vedoucí oddělení, tel. 354 222 321, email: linda.zabrahova@
kr-karlovarsky.cz 
Pomoc se zpracováním a podáním nabízejí také různé firmy, obci přišla nabídka 
od www.grantyadotace.cz.
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PANELOVÉ DOMY NA VÝSLUNÍ
Popíráme � mto informaci, která se šíří mezi nájemníky bytů na sídliš� . Byty 
se v žádném případě nebudou v současnos�  prodávat. Domy jsou vázány dotací 
na nástavby a zateplení a k jejich prodeji nesmí dojít do roku 2021.

Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA VYBÍRÁME ....

Na 16.jednání zastupitelstva obce 18.1. 2016 bylo projednáváno:
- schváleny příspěvky z rozpočtu obce – ResVitae, SDH Dalovice, TJ Čechie   
   Dalovice
- schválen nákup restauračních stolů, mobilního podia a pojízdných řadových 
   věšáků do Společenského objektu
- ZO vzalo na vědomí informaci starosty o podané žádos�  Komerční bance a.s., 
   ve věci sejmu�  zástavního práva na pozemky kolem Společenského objektu 
   z důvodu možnos�  podání žádos�  o dotaci 
- ZO vzalo na vědomí zprávu místostarostky o soudním řízení ve věci veřejného   
   opatrovnictví
Zápisy z jednání ZO jsou k dispozici na webu obce a obecních informačních 
vývěskách.

ZAJÍMAVOSTI

ÚNOR
Únor bílý, pole sílí. Únor je podle gregoriánského kalendáře druhý měsíc v roce. 
Má 28 dní, v přestupném roce  29 dní. V římském kalendáři byl únor posledním 
měsícem v roce. Právě proto tento měsíc má proměnlivý počet dnů a právě 
k němu se přidával v přestupném roce jeden den. Při přechodu z juliánského 
na gregoriánský kalendář se tento zavedený postup neměnil. 
Kalendářní rok má 365 dní. Ale protože jeden tropický rok (=doba mezi dvěma 
po sobě následujícími průchody pravého Slunce -středu slunečního disku-  jarním 
bodem) je dlouhý 365,24219 dne, musí časem dojít k odchylce jednoho dne. 
To nastane jednou za čtyři roky a právě tehdy se vkládá jeden den navíc, kterému 
se často říká přestupný den. Tím se docílí hodnoty 365,25 dne na rok.
Český název měsíce února vysvětlují jazykovědci � m, že se v tuto dobu při tání 
ledu ponořují ledové kry na řekách (únor = noři�  se). Varianty původně římského 
(respek� ve la� nského) názvu Februarius obsahuje většina evropských jazyků. Únor 
začíná vždy stejným dnem v týdnu jako březen a listopad, s výjimkou přestupného 

5



roku. Tehdy začíná ve stejný den jako srpen. Z hlediska horoskopů je únor 
ve znamení Vodnáře a Ryb.
Počasí bývá v únoru obvykle nevlídné. Přestože se znatelně prodlužuje den 
a Slunce se šplhá stále výše nad obzor, mívá měsíc únor v průměru velice chladné 
počasí. Vždyť také historicky nejnižší naměřená teplota na území dnešní ČR, 
-42,2 °C, byla zaznamenána právě v únoru. Tento teplotní rekord byl naměřen 
11.2.1929 v Litvínovicích u Českých Budějovic. Nejteplejší byl únor  v roce 1990 
(6,5 °C). Jednou za 8 až 9 let mívá únor v průměru teplejší počasí než měsíc březen, 
jenž je považován za jarní měsíc. Časté bývají inverze, takže je v tomto období 
výhodné zamířit za sluncem na hory. Počátek letošního února by měl být mrazivý, 
noční teploty by měly klesat na 2 až -4 °C, v pozdějším období na -4 až -10 °C, 
při vyjasnění až na -15. Později by se ale denní teploty měly pohybovat kolem 2 až 
7 °C. Případné sněžení můžeme čekat až koncem února.

KK

INFORMACE PRO OBČANY

TJ ČECHIE DALOVICE – fotbalový oddíl
Ve fotbalovém oddíle Čechie Dalovice stále máme registrovaná v soutěžích 
2 mužstva, z toho 1 mužstvo dospělých  a jedno mužstvo žáků. Pozi� vním jevem je 
rozrůstající se základna mezi nejmladšími fotbalisty.
Žáčci trénují v místní tělocvičně, jsou rozděleni na 2 skupiny. Starší trénují každé 
úterý 17:30-19:00 s trenérem Lukášem Pekárkem a �  mladší trénují ve středu 
17:45-19:00.  Do fotbalového světa je připravuje Radek Labašta.
Muži se připravují na jarní sezónu od ledna na hřiš�  pod vedením Petra Richtáře. 
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Bohužel se nám v loňském roce nevyhnuly problémy technického rázu, kdy nám 
v kabinách prasknul bojler a vytopil šatny. Aby toho nebylo málo, tak “odešel” 
kotel na topení, což je v zimě nepříjemné. Naštěs� pan Pech s panem Pekárkem 
okamžitě a nezištně pomohli a vše se vyřešilo.

Fran�šek Holeček, předseda oddílu

TJ ČECHIE DALOVICE – tenisový oddíl
Tenisový oddíl měl v roce 2015 60 členů, z toho  51 mužů a 9 žen. Přijali jsme tři 
nové členy.  V okresním přeboru neregistrovaných hrála tři družstva v kategorii 
do 60 let a jedno nad 60 let. V měsíci dubnu jsme pořádali z pověření OTS okresní 
přebor dorostu. Oddíl měl přihlášení na tři celostátní turnaje kategorie C pro 
žáky a dorost. Pro malý počet přihlášek se uskutečnil pouze jeden, nejmladších 
žáků. V měsících květnu a červnu proběhla tenisová škola. V kategorii dospělých 
byly uspořádány dva hlavní turnaje ve čtyřhrách, a to jak pro členy oddílu, tak 
i pro hosty. Účastnily se i občané Dalovic. Zorganizovali jsme i menší turnaje 
ve čtyřhrách. Mimo tyto akce jsou dvorce využívány pro rekreační hru členů oddílu 
a hostů. Zvláště v odpoledních hodinách jsou dvorce dost plné.

Václav Koutek, předseda oddílu

ZŠ a MŠ DALOVICE
Loňský rok patřil z hlediska provozu školy k těm klidnějším. Veškeré stavební úpravy 
byly dokončeny předešlého roku. Zbývá dokončit úpravu zahrady MŠ, pozemků 
a prostor pro výuku pracovních činnos� a hřiště školy, kde je nevyhovující povrch 
běžecké dráhy. Škola se pokusí získat ve spolupráci s OÚ Dalovice prostředky 
z dostupných fondů na zmíněné úpravy. V loňském roce škola dokončila čerpání 
finančních prostředků EU fondů cílených na zlepšení výuky a technického zázemí 
školy.
V loňském roce došlo nadále k nárůstu počtu žáků v ZŠ, po dlouhé době jsme 
otevřeli dvě první třídy a tře� oddělení školní družiny. Nadále pokračovala dobrá 
spolupráce se středními školami nejen sídlícími v obci. Společně spolupracujeme 
na několika projektech pro naše žáky i jejich studenty. 
Škola také spolupracuje s organizacemi sídlícími v obci, poskytuje prostory 
pro zájmové útvary. Dobrá je spolupráce s kulturní komisí obce i obecní 
knihovnou. V loňském roce se žáci školy i dě� z MŠ kulturně podíleli na „Vítání 
občánků“, „Rozsvícení vánočního stromku“, škola podpořila i „Pálení čarodějnic“ 
a „ Lampiónový průvod“. Pěknou akcí byl „Vánoční koncert“ pořádaný žáky a paní 
učitelkou 2. třídy pro důchodce, včetně přání a občerstvení. Škoda jen, že účast 
dalovických důchodců nebyla větší. MŠ pak uspořádala krásnou předvánoční akci 
pro rodiče a dě� – „ Vánoční spirálu“, která se rovněž setkala s kladným ohlasem.
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Závěrem bych chtěl poděkovat všem, kteří podporují činnost a rozvoj naší školy 
a školky a popřát nám všem, aby i rok 2016 byl ve všech směrech úspěšný a pokud 
možno klidný.

Mgr. Bc. Libor U�l, ředitel školy

SDH DALOVICE
Naše členská základna se v loňském roce rozrostla zejména v řadách těch 
nejmladších - přípravky. V současné době máme celkem sto členů, nadpoloviční 
většina jsou dě� od čtyř do patnác� let. Dospělí členové se do činnos� SDH 
všichni nezapojují a zůstává stálá parta ak�vních. Z hlediska sportovních úspěchů 
se můžeme pochlubit dalším vítězstvím žen v Krajské karlovarské lize. Rozhodly 
poslední soutěží před karlovarskou Varyádou,  a to posledním útokem doslova 
o vteřiny.  O to větší radost z vítězství byla. Dále jsme spojili své síly s SDH Jáchymov 
a společné družstvo žen se probojovalo na Mistrovství ČR v požárním sportu 
v červnu v Trutnově. Zastoupení jsme také měli již druhým rokem v jednotlivkyních 
na MČR dorostu v červenci v Praze.  
Ani naši nejmladší nezaháleli. V celostátní hře PLAMEN  získali tře� místo 
v kategorii mladších žáků. Obě družstva, starší i mladší, si přivezla pohár za druhé 
místo v disciplíně požární útok. Kategorie přípravky získala na  podzim několik 
medailí z pohárových soutěží v okolí. Poslední soutěží sezony byla v prosinci 
halová soutěž 60m přes překážky 
v Sokolově. Zde jsme byli úspěšní 
– 2. a 3. místo holčičky z přípravky, 2. 
místo mladší žákyně, 3. místo starší 
žákyně a 1. místo mladší dorostenky. 
Rádi bychom poděkovali sponzorům, 
kteří podpořili naši činnost a jejichž 
prostředky jsme věnovali na nákup 
sportovního náčiní pro dě�. Jedná se 
o společnost Eurovia, a.s. a S-baum.
Co se týká výjezdové činnos� naší 
jednotky požární ochrany, spadáme 
do kategorie JPO5. To znamená, že 
se jedná o jednotku s tzv. mís� působnos�. V roce 2015 jsme se účastnili celkem 
dvanác� zásahů. Většina měla charakter technické pomoci. Jednalo se hlavně 
o odstraňování padlých stromů, čerpání vody ze sklepů a úklid olejových skvrn 
z vozovky. Jedná se o zásahy, na které je naše jednotka primárně předurčena 
a vybavena. Z výše uvedeného vyplývá, že JPO Dalovice velmi dobře plní účel, 
pro který je zřízena a je skutečně užitečná celé obci. Dále jsme vypomohli při 
konání kulturních akcí, lidmi i technikou. 

Ing. Kateřina Krumphanzlová, vedoucí mládeže
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SOŠ LOGISTICKÁ A SOU -   
„ŠKOLA DOPORUČENÁ ZAMĚSTNAVATELI“      
            
Toto významné ocenění školy za rok 2014 i 2015 potvrzuje, 
že logis�cké obory jsou na trhu práce potřeba a že naši 
absolven� mají velmi dobré a široké uplatnění. Školní 

vzdělávací program vychází z potřeb regionu a logis�ku zaměřuje do žádaných 
odvětví. Prioritou je sepje� výuky s praxí. Nedílnou součás� a vítaným doplněním 
teorie jsou exkurze, přednášky a besedy s odborníky z praxe. V roce 2015 již 
například studen� viděli v partnerské firmě WITTE Nejdek výrobní a skladovou 
logis�ku. Na Le�ště Václava Havla v Praze vstoupili do míst, kam se běžně člověk 
nepodívá - řízení letového provozu či výcvikového střediska. S činnos� zahraniční 
logis�cké firmy se seznámily vyšší ročníky v německém Dachseru v Hofu. 
Osmým rokem jsme realizovali evropský projekt Erasmus+. Žáci po třítýdenní stáži 
v německé spediční firmě získali Europass mobility, který jim zlepší uplatnění na trhu 
práce. Naše škola se také zapojila do dvouletého projektu Pospolu, který prohloubil 
a zefek�vnil spolupráci odborných středních škol s technickým zaměřením a firem 
v daném regionu.  V rámci předmětu Projektový marke�ng a management jsme 
vytvářeli projekty, které budou čerpat peníze z EU. S naším projektem Dopravní 
automobil pro evakuaci a nouzové zásobování obcí pro město Chodov jsme se 
umís�li na prvním místě v regionálním kole Karlovarského a Ústeckého kraje 
soutěže Navrhni projekt. V lednu  jsme  vyrazili obhajovat tento projekt do Prahy 
na celostátní kolo, kde se nám podařilo získat stříbrnou příčku.

PaedDr. Vladimíra Štrynclová, Mgr., ředitelka školy

OBECNÍ KNIHOVNA
Uzavíráme další rok činnos� Obecní knihovny v Dalovicích. Snažili jsme se co 
nejlépe sloužit čtenářské veřejnos� a reagovat na vše nové, co bylo možné využit 
pro zkvalitnění knihovnických, informačních a vzdělávacích služeb. Vybavení 
knihovny novými počítači zvýšil zájem o veřejný internet a �m se virtuální návštěvy 
vyšplhaly o něco výše. Za�mco počet registrovaných čtenářů vzrostl o 39 opro� 
roku 2014, celkový počet výpůjček nepatrně klesl. 
Knihovna podala žádost o dotaci z MK na projekt VISK3  pro rok 2016. Jedná se 
o přechod z UNIMARC na MARC 21. Cílem je zlepšení  vzájemné kooperace 
knihoven v oblas� získávání, zpracování a sdílení informačních zdrojů. Jednoduše 
řečeno jde o zakoupení modulů knihovnického systému Clavius pro jednodušší 
zpracování nových knih a přebírání knih a záznamů z NK ČR.
Náklady na nákup knih a periodik dosáhly v roce 2015  37287 Kč. Bylo zpracováno 
329 knižních novinek a 31 �tulů periodik. Stav knihovního  fondu  k 31.12.2015 je 
8331 svazků. Veškeré nové přírůstky byly průběžně zpracovány. 
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Opro�  roku 2014 stoupl počet rezervací a počet vstupů do on-line katalogu, 
čtenářského konta i návštěvnost webové stránky. V roce 2015 bylo uspořádáno 
15 akcí pro 282 dě�  ze ZŠ Dalovice. Úspěšná byla akce pro dě�  „Soutěž o nejlepší 
čtenářskou třídu“. Vítěznou třídou se stala 2. třída dort a knihy dětem předala paní 
místostarostka  Ing. Krumphanzlová.  Oceněni byli i nejlepší čtenáři, kteří získali 
knihu a jiné maličkos�  (např: kalkulačku, glóbus, korálky, plakáty  atd). 2 x v roce 
jsem se zúčastnila porady v KK a dle možnos�  navštěvuji školení a přednášky 
pro knihovníky. V roce 2015 jsem přivezla z KK pro dě�  k mimočítankové četbě 
518 knih. Zbývá poděkovat našim zřizovatelům, dárcům knih a hlavně čtenářům 
za stálou přízeň, díky nim knihovna může existovat. 

Božena Kmošková, knihovnice
Výpůjční činnost               
Počet čtenářů       251
Z toho dě�            136
Počet výpůjček    11946
Z toho periodik        2571
Uživatelé Internetu            589
Počet účast.akcí             282
Návštěvy web. str.                3866

KAM V KRAJI  -  ÚNOR

12.2.  20:00   Valentýnská discoshow
     Hospůdka u Čutňáka
Večerem vás pobaví vystoupení tranves� tů- Franczeska. Dobrovolná akce - doneste 
panenku nebo au� čko pro dě�  do dětského domova. Děkujeme.  
     
                     
21.2.  15:00   Sůl nad zlato
     Karlovarské městské divadlo
Příběh klasické pohádky je asi všem dobře známý. Král neporozumí slovům milované 
dcery Marušky, kterými chtěla svému otci vyjádřit lásku a oddanost, nepochopí, 
že sůl pro ni znamená vzácnost, bez které se nedá žít, a v náhlém výbuchu hněvu 
vyžene Marušku z domu. Divadelní agentura Praha. Vstupné od 60,-Kč. 

26.2.  20:00   Reprezentační ples Národního domu
     Grandhotel Ambassador
Moderátoři Marcela Augustová a Petr Čimpera . Taneční show KOMETA STAR Jana 
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Tománka . K tanci a poslechu hraje TOP BAND Jana Smolíka. Bohatá tombola, easy 
foto, aferparty v baru Kakadu. Vstupné 390,-. Vstupenky v předprodeji na recepci 
hotelu.

27.2.  20:00   Mandrage
     Lidový dům
Mandrage je plzeňská pop-rocková kapela s vícejazyčně znějícím názvem (maďarsky 
Mandrage čteno jako “mandráš”, japonsky Mandrage čteno jako „mindžáž“). 
Skupina se proslavila hity jako jsou Šrouby a ma�ce, Fran�škovy lázně, Hledá se 
žena a Na dlani. Má 5 členů. Vstupné 350,- Kč v předprodeji, 400,-Kč na místě.
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